

Aanwezig : B , JvE , A , D , M

Agenda : 1 Notulen 28 - 10

2 Ingekomen/uitgaande post & mededelingen

3 Redactie

4 Boekje HK

5 Ontmoetingsdag Maastricht

6 Strategie inzake wetsvoorstellen/subgroep/COG

7 Balans

8 WVTTK

1) De boekhandelregeling is nog niet geformaliseerd, maar wel werkzaam.

De subgroep wil wel info-uitwisseling. Samenwerking onder pedovlag is echter schadelijk voor De Zaak.

De brief naar Finland is de deur uit.

COG - Utrecht reageerde nog steeds niet.

ad 7 : GP wordt gevraagd 1000x de folder te kopiëren (M) Ook wordt hem gevraagd na te gaan hoe het zit met ruilabo's met SEK en Prothese. Evt kan ruilabo aangegaan worden met Homologie en MgV.

2) Post van de LWGP, zie bijlagen

Strips van HK (die andere.. .) Deze kunnen in de verkoop.

Rapport filmkeuring. J kopeert relevante stukjes voor het bestuur.

'Seksueel geweld zal de wetgever een zorg zijn'. B leest en schrijft.

3) Kritiek vanuit het bestuur op OK 4 : de foto's zijn wat kitscherig. B : ze zijn vooroordeelbevestigend ; kinderen als lustobject. J : het zijn de vooroordelen van de mensen buiten, niet van ons. B : denk aan je image ; dit soort foto's zijn dan niet bevorderlijk.

D : 2 pagina's boeken, is dat niet wat veel ? J : over imageverbetering gesproken. De tekstjes bij de boeken zijn vreselijk, termen als 'betrap't' en 'volmaakte jeugd' zijn ongepast!

Het bestuur besluit, op voorstel van JvE : Indien besloten wordt tot een verbod van een bepaalde uitgave OK, krijgt ieder redactie- en bestuurslid één exemplaar van bedoelde uitgave.

4) Eén en ander gaat voorspoedig. AO wil de verbindende tekst schrijven. Het boekje kan ons in maart klaar zijn.

5) EP uit M'richt wil wel, iets organiseren, mits hij hulp krijgt. Op de LWGP zal gepeild worden bij J en R of zij iemand weten, en tevens of zijn hun film willen vertonen. De dag zou eind januari moeten plaatsvinden.

6) Van het hoofdbestuur COC is nog niets vernomen. B zal ze nog bellen. We moeten snel zien te weten te komen waar het COC nu eigenlijk staat in de te verwachten discussie. A is boos geworden op de laatste subgroepsvergadering over de behandeling van Martijn. Gevolg is dat er alsnog over gepraat zal worden.

J stelt voor om op 17 december, als de petitie zal worden aangeboden aan pers en politiek, onze standpunten naar buiten te brengen. Dit stuit bij de anderen op bezwaren. We moeten niet de indruk wekken de petitie te dwarsbomen. Als we zo zouden handelen brengen we een interne discussie naar buiten, die niet relevant is voor de politiek. Na enig geharrewar wordt besloten om in de komende twee weken de stukken te schrijven (B), en die dan Pats Boem bovenop de petitie de wereld in te gooien. Op die manier staan we niet naast de petatie, maar geven we een snelle reactie.

In het Parool van za 22-11 staat een groot stuk over seksuele kindermishandeling. A peilt bij J of hij bereid is tot het schrijven van een reactie onder B's naam.

7) D geeft enige uitleg aan de leken over zijn balans dd 31 oktober.

We verkeren inmiddels in een financiële positie die het toelaat om de arm-lastigen onder ons te voorzien van een permanent voorschot. Aan de hand van oude declaraties bekijkt D wat eenieder zo ongeveer nodig heeft. De "declaratieplicht" blijft uiteraard staan.

8) M : meneer H (BLW en PAN) biedt zijn diensten aan samen met zijn eigen leven op een computeruitdraai... Wees voorzichtig, zegt het bestuur, deze mensen zijn commercieel.

J : Hoe zit het met het beleidsplan ? Besloten wordt op ma 8 december bij JvB een vergadering te belaggen om tot een eerste concept te komen. Dit kan dan worden meegestuurd met OK 5 (17 jan) met het verzoek aan de leden om te reageren. Het dan te formuleren tweede concept kan dan worden aangeboden aan de ALV 87. Deze zal worden gehouden op za 28 mrt, te Nijmegen.

D gaat na of dit mogelijk is.

-- Besloten wordt de volgende vergadering te houden op dinsdag 6 januari, om 19.30u, bij B